
 

 

 

MØDEINDKALDELSE 

 

Emne: Dagsorden til skolebestyrelsesmøde på Englystskolen  
 

Mødedato 

20.02.25 

Mødested/lokale 

Mødelokale Japan, Englystskolen 

 

Mødetidspunkt kl. 

17.00 

Forventet sluttidspunkt kl. 

20.00 

Deltagere  

Camilla Grønnebæk, Betina Borglund, Lisbeth Thomsen, Mette Hede, Signe Hedegaard Bøgh, Kasper 

Vissing, Dorthe Skjærbæk Kristensen, Anton Bundgaard, Louise Villebæk Thygesen.  

 
Evt. afbud bedes meddelt til 

Merete Storgaard 
Direkte telefonnr. 

20585505 
 

Dato 

05.02.25 
Mødeindkalder 

Merete Storgaard 
Direkte telefonnr. 

 
Journalnr. 

17.01.01-P35-7-20 
 

Afbud fra:  Camilla Grønnebæk, Signe Bøgh, Signe Outzen, Lauge,  Louise ledersborg 

 

Dagsorden   
1. 17.00 – 17.05 Godkendelse af dagsorden og referat 
 
Godkendt 
 
2. 17.05- 17.35: Regnskabs gennemgang 2024 og drøftelse af mulige 

budgetkonsekvenser v. Marie-Louise 
 
Marie-Louise gennemgik regnskabet for 2025. 
 
Her blev alle skolens afdelinger gennemgået ift. forbrug af løn og 
driftsmidler. Alt i alt går skolen ud af 2024 med et regnskab på + 
770.000 kr. og altså et mindre overskud, der svarer til ca. 1,1 % af skolens 
samlede budget. 
 
Bestyrelsen tog regnskabet til efterretning.  
 
Budgetkonsekvenserne for 2025 blev også varslet i lyset af de 
kommunale besparelser på løn i almen og i Centerafdelingen. Herudover 
vil der også være negative reguleringer af skolens tildeling af ressourcer, 
da skolen forventer et mindre fald i antal elever, der starter i 0. klasse. 
Der vil også være et mindre fald i antal elever i SFO og i skolens 
kommunale specialtilbud Center, hvor der visiteres færre til 
specialområdet i Vejle Kommune.  
 
Skolens ledelse vil næste møde præsentere et budgetforslag 2025. 



 

 

 
3. 17.35 – 18.20: Indskolingsudvikling: Pædagogisk udvikling i 

indskoling og kvalificering ift. princip for organisering af undervisning 
med udskudt klassedannelse.  
 

Englystskolen er blevet udvalgt til at være udviklingsskole. Indholdet i 
projektbeskrivelsen blev gennemgået på skolebestyrelsesmødet i 
januar. Mulighederne for at udvikle skolestarten på skolen blev 
drøftet, og det blev også drøftet, hvorledes skolen kan skabe bedre 
muligheder for to-lærerordninger og co-teaching, der vil understøtte 
skolens mangfoldige læringsmiljøer. Organiseringen af hverdagen 
med flere voksne omkring børnene har stor betydning for, om at alle 
børn og unge lykkes i deres skolegang i almenskolen. Derfor er der 
givet en større økonomisk bevilling til Englystskolen som én af 10 
udviklingsskoler i Vejle Kommune.  

Skolebestyrelsen drøftede de forskellige muligheder og udfordringer, og 
skolens ledelse vil udarbejde et forslag til et princip for organisering 
af undervisning. Princippet vil blandt andet tydeliggøre rammerne for 
klassedannelse og heraf mulighederne for at skabe en pædagogisk 
hverdag med flere voksne på klasserne.  

Princippet vil som udkast blive kvalificeret og måske besluttet på 
skolebestyrelsesmødet i marts.  

 
4. 18.20-19.10: Aftensmad – lille pause 

 
5. 19.10 – 19.40: Timefordelingsplan: Drøftelse og beslutning  

 
Timefordelingsplanen i 2024/25 og det kommende år blev gennemgået. 

Ændringerne ift. det kommende skoleår er defineret af 
Undervisningsministeriet som konsekvens af regeringens 
kvalitetsprogram.  

 
I forslaget til timefordelingsplanen 2025/26: 

- Vi følger grundlæggende ministeriets vejledende timeplan.  
- Vi fastholder at prioritere svømning i 3. klassetrin, som noget 

særligt ift. andre skoler. For stadig at kunne få plads til svømning 
uden at udvide skoledagen og bruge af timebanken til to-
lærertimerne foreslås, at vi fastholder svømning i 3. årgang, men 
at det tages af idræt. Dette vil f.eks. betyde, at klasserne har 
svømning i en periode og idræt i den anden eller at børnene har 
idræt i den ene uge og svømning i den anden.  

- Flest mulig to-voksentimer prioriteres – varme hænder til 
mangfoldige læringsmiljøer 

 
Skoleårets ringetidssæt er forbundet med timefordelingsplanen og det 

vejledende timetal.  



 

 

 
Skolebestyrelsen bakker op om prioriteringerne, og de fraværende 

medlemmer tilsendes bilag med timefordelingsplan. Hvis de ikke har 
indvendinger, vil timefordelingsplanen som udgangspunkt være 
godkendt fra bestyrelsens side, hvis der ikke kommer væsentlige 
ændringer til MED-udvalgets drøftelser i marts. Hvis dette er 
tilfældet, så vil det blive endeligt besluttet på 
skolebestyrelsesmødet i marts.  

 
6. 19.40 – 19.57: Meddelelser 

 
• Nyt fra ledelsen 

 
Juniormesterlæremuligheden er udsendt til alle familier på 7. og 8. 
klassetrin. 
 

• Nyt fra elevrådet 
Ikke møde siden sidst. 
 

• Nyt fra Formanden/forældrene 
Ingen informationspunkter.  
 

• Nyt fra TR/medarbejderrepræsentant 
 
Personalet er spændt på, hvad resultatet bliver at planlægningsarbejdet 

med omsætning af kvalitetsprogrammets ændringer – både ift. 
skoledagens længde og den udvidede åbningstid i SFO.  

 
 
7. Eventuelt 
 
 

 
Bilag • Referat fra sidste møde 
Evt. bemærkninger 

 
Punkter til kommende møde:  
 

 
 

 


